
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община.   

 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба 

за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в 

общинските училища на територията на Столична община, приета от Столичен 

общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. 

/отстраняване на техническа грешка/ – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 

г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г    

 

Уважаеми г-н Чобанов 

 

Във връзка с прехвърлянето на Близнаци, Деца с разлика под 2г и Деца с брат/сестра в 

заведението за което кандидатстват от опашката по Социални в тази по Общи 

критерии.  

 

Смятам че по този начин Общата опашка ще бъде претоварена и е крайно необходимо 

квотата за деца по Социален критерии да бъде намалена от 40% на 25%.  

Статистиката от последните няколко кампании сочи, че тази квота не се запълва дори и 

в по-натоварениете райони. Дори миналата година, когато тези деца бяха в опашката по 

СК, а квотата беше 30%, останаха свободни места, които бяха добавени към общата 

опашка в процеса на класиране.  

 

Смятам за абсолютно ненужно това прехвърляне на местата, отделно че ситуация, в 

която общата опашка е по-натоварена, а квотата по-висока, създава условия за 

напрежение сред родителите. Практически е невъзможно да се прецени къде едно дете 

с обичаен брой точки би имало реален шанс за прием.  

 

 

С Уважение 

Людмила Стаменова 
 


